



SILVESTER IN DER SPORTALM.

Ein besonderes Highlight zum Jahresausklang sind die Fondue-Variationen in unserer Sportalm.

Als krönender Abschluss geht's mit der Rodel zurück ins Tal bzw. ins neue Jahr.

Silvester-Fondue (inkl. Bahnfahrt):

Erwachsene € 95,00

Kinder-Fondue (2011-2019) € 61,00

Kindermenü: Kinder Jhg. 2011-2019 € 50,00 . Kinder Jhg. 2020-2025 € 46,00

Bergfahrt: Komperdellbahn von 18.00 – 19.00 Uhr (Wir bitten um pünktliches Erscheinen!)

Talfahrt: Komperdellbahn von 21.30 – 23.30 Uhr. Rodelbahn bis 02.00 Uhr beleuchtet.

Kein Rodelverleih im Restaurant! Letzte Kontrollfahrt des Pistendienstes um 23.30 Uhr.

Bitte achten Sie auf entsprechende (Winter-)Kleidung bzw. passendes (Winter-)Schuhwerk.

Wir möchten darauf hinweisen, dass das Restaurant nicht bis Mitternacht geöffnet ist.

Reservierung unbedingt erforderlich! Online unter www.serfaus-fiss-ladis.at (Veranstaltungstickets),
telefonisch: +43/5476/6203, an den Kassen der Talstation in Serfaus oder direkt im Restaurant Sportalm.

We are Family.®





NEW YEAR'S EVE AT THE SPORTALM.

A special highlight at the end of the year are the different fondue variations in our Sportalm Restaurant.

Ride back down into the valley and into the New Year with a toboggan.

New Year's Eve fondue (incl. cable car ride):

Adults € 95.00

Children's fondue (born 2011-2019): € 61.00

Children's menu: Children born 2011-2019 € 50.00 . Children born 2020-2025 € 46.00

Ascent: Komperdellbahn cable car from 6pm - 7pm (we ask you to arrive on time).

Descent: Komperdellbahn cable car from 9.30pm - 11.30pm. Toboggan run illuminated until 2am.

No toboggan hire in the restaurant! Last check run by the piste service team at 11.30pm.

Please wear appropriate winter clothing and suitable winter footwear.

We would like to point out that the restaurant is not open until midnight.

Booking is essential! Online at www.serfaus-fiss-ladis.at (Event tickets), by telephone: +43/5476/6203, at the ticket offices at the valley station in Serfaus or directly at the Sportalm Restaurant.

We are Family.®

